
PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE I SVÄRTINGE 
ÖSTRA VÄGFÖRENING 20190314.

⦁ Årsmötet förklarades öppnat.

⦁ Dagordningen godkändes.

⦁ Ulf Nyström valdes till ordförande för mötet.

⦁ Bengt Jemsö valdes till sekreterare för mötet.

⦁ Carina Kroon och Irina Larsson valdes att justera protokollet.

⦁ Mötet godkände årsmötets behöriga utlysning.

⦁ Föreningens verksamhetsberättelse föredrogs. Årsmötet godkände 
verksamhetsberättelsen som lades till protokollet.

⦁ Kassarapport.  Föreningens kassör gick igenom balansrapport och 
resultatrapport för 2018. Årsmötet godkände kassarapporten som lades 
till protokollet.

⦁ Kassören gick igenom förslag till budget för 2019.

⦁ Revisionsberättelsen.  Revisionsberättelsen lästes upp av Peter Lindqvist 
varefter den godkändes och lades till protokollet.

⦁ Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

⦁ Årsmötet föreslog ett oförändrat styrelsearvode. Årsmötet beslutade 
om detta.

⦁ Debiteringslängd för 2019, inklusive kostnad för andelstal och med sista 
betalningsdag 20190412 avseende perioden 20190101 – 20191231,  
godkändes.

⦁ Årsmötet beslutade om oförändrad årsavgift. 

⦁ Årsmötet beslutade att antal styrelseledamöter  ska var fyra till sex 
ordinarie ledamöter samt två suppleanter.
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⦁ Val.
⦁ Jimmy Frogsjö valdes till vice ordförande, tillika vägfogde, för en 

tid av två år.
⦁ Jari Pellikka valdes till ordinarie styrelseledamot för en tid av två 

år.
⦁ Bengt Jemsö valdes till ordinarie styrelseledamot för en tid av två 

år.
⦁ Erika Conradsson valdes till styrelsesuppleant för en tid av ett år.
⦁ Mikael Forsman  valdes till styrelsesuppleant för en tid av ett år.
⦁ Peter Lindqvist  valdes till revisor för en tid av ett år.
⦁ Robert Larsson valdes till revisor för en tid av ett år.
⦁ Stefan Karlsson valdes till revisorsuppleant för en tid av ett år.
⦁ Valberedning. Till valberedning för en tid av ett år valdes Ingrid 

Tilly (sammankallande) och Camilla Sjöholm. 

⦁ Övriga frågor.
⦁ Vet någon vad som planeras för strandområdet mellan 

Skarsättersbadet och Tingsbröten? Nej! Ingen vet något. Det har 
funnits planer på  hur området skulle kunna utvecklas men hur går 
det med dessa planer? Styrelsen formulerar en fråga till 
kommunen så får vi se om vi vet mer efter att kommunen svarat.

⦁ Snöröjningen blev bitvis inte helt bra i vintras. Det blev för smalt 
bl.a. Styrelsen är medveten om detta och entreprenören är 
vidtalad om detta.

⦁ Belysningen diskuterades. En förtätning är önskvärd men mycket 
kostsam. Varje ny stolpe skulle kosta föreningen cirka 30000 
kronor och en förtätning i hela området skulle bli mycket kostsam. 

      18.           Ordförande förklarade mötet avslutat.

_________________                     
____________________
Ulf Nyström                      Bengt Jemsö
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_________________                      
____________________
Carina Kroon   Irina Larsson                   
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